
Zápis z jednání Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460 ze dne 16.10.2023  

   

Přítomní   

Za zřizovatele:   

Ing. Hana Makovičková   

Ing. Miroslav Kazda  

   

Zvoleni za rodiče:   

Mgr.  Jan Fink   

PhDr. Anna Chrpová 

Marek Vondrák 

 

   

Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá   

    

Zvoleni za učitele:   

Mgr. Daniela Havelková   

Mgr. Eva Budínská   

Mgr. Libor Švandrlík 

   

nepřítomen a omluven Mgr. Petr Hamáček    

 

Průběh jednání:   

1. Ředitelka školy zahájila první setkání školské rady, pogratulovala všem zvoleným zástupcům 

2. Představila navržený program ustanovující schůze školské rady byl schválen všemi hlasy 

3. Blanka Kalátová Lisá také přestavila školskou radu – informovala o průběhu voleb, funkce 

zřizovatele, jednotlivé složky školské rady, funkční období je tři roky, šr zasedá nejméně dva 

krát za rok. Nasdílela kandidáty z řad rodičů a zvolené zástupce Mgr. Jan Fink, PhDr. Anna 

Chrpová, Marek Vondrák. Za pedagogy byli zvoleni Mgr. Eva Budínská (enviromentální 

výchova, sport), Mgr. Daniela Havelková (zástupkyně ředitelky), Mgr. Libor Švandrlík (vedoucí 

Žákovského parlamentu). Za zřizovatele Mgr. Petr Hamáček, Ing. Miroslav Kazda, Ing. Hana 

Makovičková (odbor školství) 

4. USNESENÍ: ŠR na svém zasedání zvolila všemi hlasy jednací řád, který byl nasdílen s 

předstihem a nebyly k němu žádné připomínky. 

5. Proběhla volba předsedy ŠR, před kterou ředitelka připomněla povinnosti předsedy. 

USNESENÍ: Všemi hlasy byl novým předsedou školské rady zvolen Mgr. Jan Fink. 

6. Blanka Kalátová Lisá informovala o činnosti školské rady (schvalování školního řádu a výroční 

zprávu, vyjadřuje se k návrhům ŠVP a jejich následnému uskutečňování, podílí se na 

zpracování koncepčních záměrů školy, projednává návrh rozpočtu právnické osoby na další 

rok a navrhuje opatření ke zlepšení hospodaření, projednává inspekční zprávy ČŠI, podává 

podněty a oznámení řediteli školy, zřizovateli, orgánům vykonávajícím státní správu ve školství 

a dalším orgánům státní správy, podává návrh na vyhlášení konkurzu) - bez připomínek 

7. Blanka Kalátová Lisá přestavila přítomným koncepci naší školy - chceme vybudovat otevřenou 

školu, která bude kvalitně vzdělávat všechny své žáky a podporovat jejich všestranný rozvoj s 

důrazem na bezpečné a motivující prostředí, individuální rozvoj žáků. Představila i projekt, 

kterého se účastníme, Pomáháme školám k úspěchu (Kellner Foundation) - důraz na kritické 

myšlení, projektovou výuku, hodnocení a sebehodnocení a odpovědnost žáka za vlastní 

vzdělávání, čtenářství a pisatelství. Zdůraznila význam učící se komunity, vzdělávání a 



spolupráci pedagogických pracovníků. Spolupráce s MOA a SPŠ Jičín a dalšími školami a 

organizacemi zřizovanými Městem Jičín funguje. K vizi školy nebyly připomínky. 

8. Různé:  

a) Mgr. Jan Fink se dotázal výstupy z Týdne mobility. Eva Budínská sdělila, že byly dány 

dotazníky, aby se vyjádřili. Arch. Jiránek má výstupy. O 2/3 klesl počet aut. Jako schůdná 

se jeví varianta jednosměrné ulice. Vondrák je přesvědčen, že ranní zácpy jsou z lenosti, je 

možnost zastavit dál od školy a dojít s dětmi pěšky. Jednosměrnou ulici podporuje také. 

Fink navrhl, aby u křižovatky u VZP bylo nakresleno vodorovné značení (2 pruhy). Eva 

Budínská slíbila, že o výstupech bude ŠR informovat. Blanka Kalátová Lisá kladně 

ohodnotila i záměr arch. Jiránka na vybudování cyklostezek pro bezpečnou cestu do školy. 

b) Libor Švandrlík upozornil na chátrající hřiště u Lepařova gymnázia, je třeba vyměnit 

minimálně povrch. Blanka Kalátová Lisá připomněla, že již před několika lety byl dán 

podnět do Rady města. Bude znovu připomínkováno. 

9. Ředitelka školy navrhla další jednání ŠR (schválení nového školního řádu) na pondělí 4. 

listopadu 2023 v 15:00.  

10. Ředitelka školy se rozloučila, poděkovala přítomným za účast a jednání ukončila. 

   

V Jičíně 16.10.2023   

   

Zápis provedla Mgr. Daniela Havelková   

   

   

  

  

  

  

 

 

 


